

يعلن

مجلس الشارقة للتعليم

عن فتح باب المشاركة

لترشيح لعضوية

مجالس أولياء الأمور

الطلبة و الطالبات لكل من

- مدينة الشارقة
- مدينة خورفكان
- مدينة دبا الحصن
- مدينة الذيد (المنطقة الوسطى)

شروط الترشيح

- يحق لجميع أولياء أمور الطلبة بمدارس إمارة الشارقة الحكومية أو الخاصة الترشح.
- أن يكون المرشح من سكان المدينة المستهدفة ضمن النطاق الجغرافي للمجلس (مدينة الشارقة / المنطقة الوسطى / خورفكان / كلباء / دبا الحصن)
- أن يكون لدى المرشح أبناء في المدارس الحكومية أو الخاصة ضمن النطاق الجغرافي للمدينة الراغب بالترشيح لمجلسها.

الوثائق المطلوبة

- نسخة من جواز السفر والرقم الموحد والهوية وإقامة سارية المفعول لغير المواطنين.
- شهادة استمرارية دراسة لأحد الأبناء.

خطوات الترشيح

- استلام استمارات الترشيح لعضوية المجالس عن طريق المدارس أو من مجالس أولياء الأمور.
- تعبئة الاستمارات و إرفاق الوثائق المطلوبة.
- تسليم الاستمارات و الوثائق المطلوبة لمجلس أولياء الأمور في المدينة.

آخر موعد لاستلام الترشيحات 31/10/2017

SHARJAH EDUCATION COUNCIL

is happy to announce
the opening of nominations
for Parents' Councils Membership in

- Sharjah
- Khorfakkan
- Central Region (Al Dhaid)
- Dibba Al Hisn
- Kalba

NOMINATION TERMS AND CONDITIONS

- All parents of students in both public and private schools in emirate of Sharjah are entitled to nominate themselves.
- Candidates should be a resident of the targeted city and within the geographical scope of the Parents' Council (Sharjah City / Al Dhaid -Central Region / Khorfakkan / Kalba / Dibba Al Hisn)
- Candidates should have children in public or private schools within the geographical range of the city wishing to nominate in its council.

REQUIRED DOCUMENTS

- Passport copy, Unified number & ID
- Valid UAE residence visa for non UAE citizens
- Student Continuity Certificate for any of the nominee's children

NOMINATION PROCEDURES

- Receive nomination forms for Parents' Council Membership through schools or from Parents' Councils in any of the above mentioned cities.
- Fill in the nomination form, attach all required documents and submit them to the Parents' Council at your city.

Nomination Applications Submission Deadline
31/10/2017